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Emne: Høringsuttalelse - revidert planprogram for fremtidig lokalisering av godshavn i Bergensområdet

Vi viser til mottatt brev datert 5.november 2013 vedrørende ovenfor nevnte sak.

Mongstadbase AS og Mongstad Eiendomsselskap AS har gjennom lengre tid kommunisert at 
vi har nedprioritert satsingen på bruk av havnearealer som en del av kombinasjonsalternativet.
Dette ble også tatt opp i møtet som ble avholdt på CCB 19. september og i vår e-post av 9. oktober.

I november fremla Statoil sine planer om endret seilingsmønster/ basestruktur, noe som forsterker
vår beslutning om å prioritere forsyningsaktivitet fremfor generelle havneaktiviteter. Dette orienterte
undertegnede om på høringskonferansen som ble avholdt på Fylkeshuset 3. desember.

Vi vil til slutt påpeke at vi støtter kombinasjonsalternativet og gjerne kan bidra i begrenset omfang,
men at  hovedfokus for kombinasjonsalternativet må være Bergen sentrum og Ågotnes/Vindenesområdet.

Med vennlig hilsen
Mongstadbase AS/ Mongstad Eiendomsselskap AS

Tore Notø Johnsen
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